
1982 Citroen Mehari - 4 x 4

4 x 4

Lot sold	USD 42 408 - 50 220 EUR 38 000 - 45 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1982	Interior colour	Black
Mileage	42 000 km / 26 098 mi	Condition	Original condition
Gearbox	Manual	Location	
Number of seats	4	Fuel type	Petrol
Number of doors	2	Exterior colour	Yellow
Drivetrain	2wd	Car type	SUV
Lot number	230		

Description

Notre Méhari 4x4 n'a que 42.000 km d'origine et se présente en excellent état d'origine, toutes options, avec sa roue de secours sur le capot, sans rouille sur sa plateforme et juste trois petites fissures dans la carrosserie. Elle est de juin 1982, nr identification 00ce5041, et est donc une des dernières produites. Son propriétaire actuel l'a acheté en 1983 avec 12 000 km (le bon de commande est présent dans l'ensemble de la documentation) et l'a toujours méticuleusement entretenu depuis, ne roulant finalement que très peu avec, essentiellement d'ailleurs sur son domaine privé.

Our 4x4 Mehari only has 42,000 km, full options, spare wheel on the bonnet, is in excellent original condition. Without rust on its platform there is only 3 small cracks on the body. Registered in June 1982 (chassis 00CE5041), it is one of the last made. The current owner bought it in 1983 with 12,000 km (order form in the file of the car), has always maintained. He never drove it extensively, mainly used on his private land.

Title Mr

First name Maxime

Last name Lépissier

21, rue Drouot

75009Paris

France

Phone +33-491500000

Mobile phone +33-617698446

<http://www.leclere-motorcars.com>

<https://www.classicdriver.com/en/car/citroen/mehari/1982/556312>

© Classic Driver. All rights reserved.